

ການປົກປ້ອງພາຍໃຕ້ເລືອດຂອງພຣະເຢຊູ

ໂບນ້ອຍແດງ



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດບັບບຸງຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ເຈົ້າວັນອາທິດ ໜຶ່ງ, ຕອນທີ່ຍັງເປັນຄົນ ໃໝ່ ຢູ່ເມືອງ Lesotho, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ອອກໄປໃນ ໝູ່ ບ້ານພູ. ໃນເວລາທີ່ເຂົ້າໄປໃນບ້ານ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສັງເກດເຫັນແມ່ພັນແລະໄກ່ສືບສອງໂຕແລ່ນອ້ອມ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສັງເກດເຫັນເຊັ່ນກັນ, ວ່າທຸກໆໂຕໄກ່ນ້ອຍມີໂບສີແດງເລັກນ້ອຍຕິດຢູ່ທາງຫລັງຂອງປົກນ້ອຍຂອງມັນ. ມັນເປັນສິ່ງທີ່ ໜ້າ ຕື່ນເຕັ້ນເຊັ່ນນັ້ນທີ່ໄດ້ເຫັນໄກ່ນ້ອຍໂດດລົງມາດ້ວຍໂບນ້ອຍຂອງພວກເຂົາ ຢູ່ທາງຫລັງຂອງພວກເຂົາ. ສິ່ງນີ້ເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍສອບຖາມຈາກເຈົ້າຂອງ hen ວ່າເປັນຫຍັງໄກ່ຈຶ່ງໃສ່ໂບ. "ທ່ານຍັງບໍ່ໄດ້ຮູ້ບໍ່ວ່າມັນແມ່ນເພື່ອປົກປ້ອງພວກເຂົາຈາກການຖືກແຮວ? ຖາມເຈົ້າຂອງ. ລາວບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າຍ້ອນວ່າມັນບໍ່ມີການປົກປ້ອງອື່ນໆ ສ່ຳ ລັບໄກ່ໃນປະເທດທີ່ເປົ່າແລະບໍ່ມີເນື້ອໄມ້ດັ່ງກ່າວ, ນັກກະຈອກຈະບິນລົງຈາກພູທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບແລະເອົາໄກ່ໂຕ ໜຶ່ງ ໄປຕິດກັນ,

ແຕ່ຖ້າພວກມັນມີໃບສີແດງຜູກມັດດ້ານຫລັງ,
ພວກມັນຈະບໍ່ເປັນອັນຕະລາຍເລີຍ .

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຄິດຢ່າງເລິກເຊິ່ງກ່ຽວກັບເລື່ອງນີ້, ແລະໃນຂະນະທີ່ຂ້າພະເຈົ້າ ກຳ
ລັງເດີນທາງໄປໂບດບ່ອນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຈະໄປເຜີຍແຜ່,
ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ການເທດສະ ຫນາ
ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າໃນເຊົ້າວັນອາທິດນັ້ນ.

ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ກ່ອນທີ່ຈະເລີ່ມປະກາດ,
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖາມປະຊາຄົມວ່າມັນຖືກຕ້ອງບໍ່ວ່າໃບສີແດງນ້ອຍໆຈະປົກປ້ອງໄ
ກ່ນ້ອຍໆຈາກການຖືກຍັກຫລືນົກປ່າຊະນິດອື່ນໆ.

ພວກເຂົາຮັບປະກັນກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ ຫນາກ
ເຫັບບໍ່ເຄີຍເອົາໄກ່ທີ່ໃສໃບສີແດງ. ຂ້າພະເຈົ້າຍັງໄດ້ຮັບການບອກເລົ່າວ່າຖ້າມີ
ໃບສີແດງຖືກມັດຢູ່ທາງຫລັງຂອງໄກ່ສືບໂຕແລະທີສືບເອັດບໍ່ມີໃບສີແດງ,
ຫນາກ

ເຫັບຈະກວາດລົງແລະເອົາໄກ່ທີ່ບໍ່ມີສາຍຈາກໃນບັນດາໂຕອື່ນໆ. ສິ່ງນີ້ໄດ້ຊຸກຍູ້
ໃຫ້ຂ້ອຍເວົ້າກ່ຽວກັບການປົກປ້ອງທີ່ພວກເຮົາ, ໃນຖານະເປັນຄຣິສຕຽນ,
ມີຢູ່ພາຍໃຕ້ພຣະໄລຫົດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ. ຄືກັນກັບທີ່ເດັກນ້ອຍອິດສະຣາ
ອນໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງຈາກຜູ້ ທ່າ
ລາຍໂດຍເລືອດຂອງລູກແກະທີ່ຖືກສິດລົງໃສ່ ຫນ້າ ປະຕູ,

ດັ່ງນັ້ນພວກເຮົາໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງໂດຍພຣະໄລຫົດຂອງພຣະຄຣິດ. ນາງ
Rahab, ນາງສາວຂອງ Jericho,

ແລະຄອບຄົວຂອງພໍ່ຂອງນາງແລະທຸກຄົນທີ່ຢູ່ກັບນາງ,
ໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງແລະຮັກສາຊີວິດຜ່ານສາຍເຊືອກສີແດງທີ່ນາງຖືຢູ່ທາງ
ອກປ່ອງຢ້ຽມ. ພຣະໄລຫົດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດທີ່ ຊ່າ
ລະລ້າງພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບທຸກຢ່າງ (1 ໂຍຮັນ 1: 7),

ແນ່ນອນວ່າມັນມີ ອຳ ນາດທີ່ຈະປົກປ້ອງພວກເຮົາຈາກ ຫນີ ໃຫຍ່,
ເຊິ່ງແມ່ນມານ. ໃນຄວາມເປັນຈິງ,
ມັນເປັນການປົກປ້ອງທີ່ແທ້ຈິງເທົ່ານັ້ນຕໍ່ກັບພະລັງຜີປີສາດແລະຜີປີສາດທັງ
ຫນຶ່ງ. ໃນ ການເປີດເຜີຍ 12:11 ກ່າວວ່າ - "ພວກເຂົາໄດ້ຮັບໄຊຊະນະ ເໜືອ
ພຣະອົງໂດຍພຣະໄລຫົດຂອງເລືອດແລະດ້ວຍຄວາມຈິງທີ່ພວກເຂົາປະກາດ".

ຂ້າພະເຈົ້າມີປະສົບການ, ໃນໄລຍະສີ່ສິບປີຂອງການປະຕິບັດພາລະກິດ,
ວ່າການໂຈມຕີທັງ ຫນຶ່ງ ຂອງ ຫນີ

ຜີແລະພະລັງທີ່ຊົ່ວຮ້າຍຂອງຊາຕານຍັງບໍ່ສາມາດຕ້ານທານກັບ ອຳ
ນາດການປົກປ້ອງຂອງພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດໄດ້.

ຄວາມຈິງທີ່ວ່າ ໜາກ

ເຜັດຈະເອົາພຽງສາຍທີ່ບໍ່ມີໂບສີແດງຢູ່ດ້ານຫວັງຂອງມັນ, ຈາກບັນດາອື່ນໆ,
ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າຄວາມລອດແມ່ນເລື່ອງສ່ວນຕົວ. ມັນບໍ່ພຽງພໍທີ່ພໍ່ແມ່,
ອ້າຍ,

ອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງຂອງພວກເຮົາລອດ. ແຕ່ລະຄົນຕ້ອງຮູ້ດ້ວຍຕົນເອງວ່າຕົນເ
ອງຢູ່ພາຍໃຕ້ພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ. ມັນເປັນໄປໄດ້ວ່າໂບສີແດງເຫຼົ່າ
ນີ້ທີ່ຖືກພອກໂດຍແສງແດດຈະກາຍເປັນສີຂີ້ເຖົ່າ, ສະນັ້ນ,
ຖ້າວ່າໂບບໍ່ໄດ້ຖືກປຽນແທນດ້ວຍສີແດງ, ໜາກ

ເຫັບຈະຕົກລົງມາແລະຈັບ ໄກໄດ້ເຖິງວ່າຈະມີໂບ. ສິ່ງນີ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າມັນ
ບໍ່ພຽງພໍທີ່ຈະຖືກເຮັດໃຫ້ບໍລິສຸດໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດແລະປ່ອ
ຍໃຫ້ສິ່ງນີ້ກາຍເປັນບະສົບການທີ່ຖືກລົມ.

ພວກເຮົາຕ້ອງຮູ້ວ່າພວກເຮົາສະອາດໂດຍຜ່ານພຣະໂລຫິດຂອງພຣະຄຣິດແ
ລະຢູ່ພາຍໃຕ້ການປົກປ້ອງຂອງມັນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ຖ້າບາບຂອງທ່ານບໍ່ໄດ້ຮັບກ
ານໃຫ້ອະໄພແລະຫົວໃຈຂອງທ່ານບໍ່ຖືກເຮັດໃຫ້ບໍລິສຸດໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພ
ຣະເຢຊູຄຣິດ, ໝີ ໃຫຍ່, ພະຍາມານ,

ແນ່ນອນວ່າຈະຈັບທ່ານໄວ້. ເພາະສະນັ້ນຈິ່ງແລ່ນມາຫາພຣະເຢຊູແລະສາລະພ
າບບາບທັງ ໝົດ ຂອງທ່ານຕໍ່ພຣະອົງແລະຫຼັງຈາກນັ້ນໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າ
"ຖ້າພວກເຮົາສາລະພາບບາບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງຈະຮັກສາ
ຄຳ ສັນຍາຂອງພຣະອົງແລະເຮັດສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງ:

ພຣະອົງຈະໃຫ້ອະໄພບາບຂອງເຮົາແລະ ຊໍາ
ລະລ້າງພວກເຮົາຈາກການເຮັດຜິດທັງ ໝົດ." (1 ໂຢຮັນ 1: 9). "
ແລະພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູ, ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ, ຊໍາ
ລະລ້າງພວກເຮົາຈາກບາບທຸກຢ່າງ" (1 ໂຢຮັນ 1: 7),

ແລະຍັງບົດປ່ອຍພວກເຮົາຈາກ ອຳ ນາດແລະການຄອບ ຈຳ ຂອງບາບ.
ປົກເຕືອນພວກເຮົາກ່ຽວກັບປົກຂອງການອະທິຖານທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບໃຫ້ພ
ວກເຮົາ. " ຜູ້ທີ່ໄວ້ວາງໃຈໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບຄວາມເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນ
ໃໝ່. ພວກເຂົາຈະລຸກຂຶ້ນມາເທິງປົກຄ້າຍຄືນກອິນຊີ ... " (ອິດສະ ຢາ
40:31) ນີ້ ໜາຍ

ຄວາມວ່າສັດທາຂອງພວກເຮົາໃນພຣະເຢຊູຄຣິດຕ້ອງພ້ອມກັນກັບ ຄຳ
ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ, ຊິ່ງ ໜາຍ

ຄວາມວ່າພວກເຮົາຕ້ອງທູນຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າ ຊໍາ
ລະລ້າງພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບແລະໃຫ້ຕົວເຮົາເອງອະທິຖານເພື່ອປົກປ້ອງ
ເລືອດຂອງພຣະອົງ.

ມີບາງຄົນຖາມວ່າໂບສີຂຽວຫລືສີຟ້ານ້ອຍໆຈະເປັນການປ້ອງກັນທີ່ດີຄືກັບສີ
ແດງ, ເຊິ່ງຂ້ອຍຕ້ອງຕອບວ່າການກະ ທໍາ ຂອງພວກເຮົາເອງ,
ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ດີອາດຈະເບິ່ງຈາກຈຸດຂອງມະນຸດ,
ບໍ່ສາມາດປົກປ້ອງພວກເຮົາຈາກ ມານ. (ອິດສະຍາ 64: 6).

ໃນການປິດ, ຂ້າພະເຈົ້າພຽງແຕ່ເປັນພະຍານວ່າໃນໄລຍະສີ່ສິບປີທີ່ຜ່ານມານີ້,
ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍໄດ້ຍິນຫລືໄດ້ເຫັນ ໝາກ ເຫັບ ກໍາ ລັງກິນໄກ່,
ເຊິ່ງມີໂບສີແດງລັກນ້ອຍເພື່ອປົກປ້ອງ. ທັງຂ້າພະເຈົ້າຍັງບໍ່ໄດ້ເຫັນລູກຂອງ
ພຣະເຈົ້າຊະນະໂດຍມານ,
ໃນຂະນະທີ່ພວກເຂົາຍັງຢູ່ພາຍໃຕ້ການປົກປ້ອງຂອງພຣະໄລຫິດຂອງພຣະເຢ
ຊູຄຣິດ.

JR Gschwend

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ,
ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ,
ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈພະເຈົ້າກັບທ່ານ,
ແລະຈື່ທ່ານຕໍ່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ
ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພິມພຣິຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ,
ຂຽນເຖິງ:

E-MAIL: info@angp.co.za

ນັກຂຽນບົດສະຫລຸບແຫ່ງຊາດທັງ ໜຶ່ງ

ຕູ້ໂບສະນີ 2191, PRETORIA, 0001, RSA

(ພາລະກິດວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດທີ່ໄດ້ຮັບທຶນຈາກການບໍລິຈາກ)

(ເລກທີ 1961/001798 / 08

This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office on info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)